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       R O M Â N I A 
JUDEŢUL BISTRIŢA-NĂSĂUD 
     CONSILIUL JUDEŢEAN 
       Nr. 440 din 29.01. 2010 
             Dosar nr. IC 6 
 
 

PROCES – VERBAL 
încheiat astăzi, 28 ianuarie, în şedinţa ordinară 

a Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 
 

Conform prevederilor Dispoziţiei Preşedintelui Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud nr. 
6 din 21.01.2010, consilierii judeţeni au fost convocaţi la şedinţa ordinară a Consiliului 
Judeţean Bistriţa-Nãsãud din data de 28 ianuarie 2010 în scris, prin invitaţie, telefonic şi prin 
mass-media. 
 Din partea aparatului de specialitate participã : Carmen Haruţa – şef serviciu; Aurelia 
Vultur – consilier; Paul Vereş – consilier; Rãscol Maria – inspector specialitate; Tiniş Viorel - 
director economic;  Hasnãş Veronica - consilier preşedinte, Rusu Bogdan – consilier 
preşedinte; Negruşeri Vasile – administrator public, Simona Bodnariu – director executiv, 
Borşa Luminiţa – consilier; Lungu Remus – consilier; 
 Invitaţi: Marghit Moldovan – director Direcţia pentru Protecţia Copilului Bistriţa-
Nãsãud.   
 Presa: Alin Cordoş – Mesagerul; Medescu Ştefan – AS-TV; Cosmin Botezat – 
Bistriţeanul; Marius Muşinã – TV Bistriţa; Iulia Stupinean; Vrâncean Ioan – Focus TV; Magda 
Bodnariu – Realitatea TV; Vlad Ciocan – Realitatea TV; Cristiana Sabãu; Cristina Olariu – 
AS-TV; Tina Ţucui – Agerpress; Carmen Bulz – Rãsunetul; Liana Mureşan – Gazeta de 
Bistriţa; Mihaela Mocanu – Gazeta Bistriţei;  Cristian Silaşi – CityNews. 
 

* 
 

Secretarul judeţului, domnul Iosif Redl, anunţă prezenţa celor 29 consilieri judeţeni şi a 
domnului preşedinte Liviu-Mihai Rusu. 

Lipseşte motivat domnul vicepreşedinte Luca Iancu Mihai. 
  

Domnul preşedinte Liviu-Mihai Rusu adresează salutări tuturor participanţilor şi 
declară deschisă şedinţa Consiliului Judeţean.  

 
* 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Bunã ziua stimaţi colegi. Am convocat şedinţa ordinarã din data de astãzi, ora 14.00 

cu 6 proiecte pe Ordinea de zi, la care am suplimentat încã 3 proiecte pe care 
dumneavoastrã le-aţi discutat în comisii.  

Supun votului Ordinea de zi. 
Cine este pentru, împotrivã, abţineri? 
Cu unanimitate de voturi pentru s-a aprobat urmãtoarea ordine de zi cu 

suplimentare. 
 

1. Proiect de Hotãrâre privind numirea preşedintelui Comisiei de evaluare a 
persoanelor cu handicap pentru adulţi; 
Iniţiator: Bumbu Mihai Adrian –vicepreşedinte Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud    
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2. Proiect de Hotãrâre privind însuşirea modificãrii Hotãrârii Guvernului 
nr.905/2002 cu privire la atestarea domeniului public al judeţului Bistriţa-
Nãsãud, precum şi a municipiului, oraşelor şi comunelor din judeţul Bistriţa-
Nãsãud; 
Iniţiator: Rusu Liviu-Mihai – preşedinte Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud    

 
3. Proiect de Hotãrâre privind desemnarea beneficiarilor de burse şi alocaţii 

bãneşti acordate de Consiliul Judeţean Bistriţa-Nãsãud pentru anul universitar 
2009-2010; 
Iniţiator: Rusu Liviu-Mihai – preşedinte Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud    

 
4. Proiect de Hotãrâre privind Acordul de Parteneriat între Consiliul Judeţean 

Bistriţa-Nãsãud, prin Direcţia Generalã de Asistenţã Socialã şi Protecţia 
Copilului Bistriţa-Nãsãud şi Asociaţia “Autism Europa” Bistriţa. 
Iniţiator: Rusu Liviu-Mihai – preşedinte Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud    

 
5. Proiect de Hotãrâre privind înfiinţarea Camerei Agricole Judeţene Bistriţa-

Nãsãud; 
Iniţiator: Rusu Liviu-Mihai – preşedinte Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud    

 
6. Proiect de Hotãrâre pentru aprobarea modificãrii anexei nr.2 la Hotãrârea 

Consiliului Judeţean Bistriţa-Nãsãud nr.92/2009 privind aprobarea organigramei, 
statului de funcţii şi Regulamentului de organizare şi funcţionare pentru Direcţia 
Generalã de Asistenţã Socialã şi Protecţia Copilului Bistriţa-Nãsãud. 

 Iniţiator: Bumbu Mihai Adrian –vicepreşedinte Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud    
 
Suplimentare: 
 

7. Proiect de Hotărâre privind solicitarea trecerii Palatului Administrativ din 
administrarea Instituţiei Prefectului Bistriţa-Nãsãud, în administrarea Consiliului 
Judeţean Bistriţa-Nãsãud; 
Iniţiator: Rusu Liviu-Mihai – preşedinte Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud    
 

8. Proiect de Hotãrâre privind aprobarea modificãrii Regulamentului de organizare 
şi funcţionare a aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Bistriţa-
Nãsãud. 
Iniţiator: Rusu Liviu-Mihai – preşedinte Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud    

 
9. Proiect de Hotãrâre privind completarea anexei la Hotãrârea Consiliului Judeţean 

nr. 85 din iulie 2009 pentru aprobarea “Listei proiectelor prioritare” propuse în 
vederea acordãrii de fonduri de la bugetul de stat prin bugetul Ministerului 
Internelor şi Reformei Administrative. 
Iniţiator: Rusu Liviu-Mihai – preşedinte Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud    
 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 

 Am o propunere stimaţi colegi, ca în ordinea înscrierii proiectelor, Proiectul nr. 1 şi 3 
sã intre în ordine, si Proiectul 2 sã devinã Proiectul 3. De ce? Pentru cã este vorba de vot 
uninominal în cabine şi sã nu reluãm de douã ori procedura votului, dacã sunteţi de acord. 
 Vã mulţumesc. 

* 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 

 Primul Proiect al ordinii de zi Proiect de Hotãrâre privind numirea preşedintelui 
Comisiei de evaluare a persoanelor cu handicap pentru adulţi. Rog avizul Comisiei de 
administraţie, domnule consilier Şomlea Vasile. 
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 Vasile Şomlea: - consilier – 
 Comisia de administraţie a votat în unanimitate pentru acest Proiect de Hotãrâre. 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
 Mulţumesc. Rog avizul domnului preşedinte al Comisiei de culturã. 
 Pugna Alexandru: - consilier – 
 Aviz favorabil domnule preşedinte. 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
 Mulţumesc domnule Pugna Alexandru. 
 Vã rog dacã aveţi luãri de cuvânt, lista este deschisã. 
 Nu sunt? Atunci luãm în discuţie Proiectul nr. 3 Proiect de Hotãrâre privind 
desemnarea beneficiarilor de burse şi alocaţii bãneşti acordate de Consiliul Judeţean 
Bistriţa-Nãsãud pentru anul universitar 2009-2010. 
 Rog avizul Comisiei de culturã. 
 Pugna Alexandru: - consilier – 
 Aviz favorabil domnule preşedinte şi punctajul obţinut de fiecare dintre cei 4 candidaţi 
care şi-au depus dosar pentru acordarea celor 2 burse de merit pentru studenţii înscrişi în 
anul I, este urmãtorul: 

- Moraru Marius Tudor – 205, 5 puncte 
- Gyenge Ibolya Edith – 85 puncte 
- Mãnãstire Ana Irina – 65,5 puncte 
- Biriş Dorohoi Elena Susana – 38 puncte 
Având în vedere acest fapt cele douã burse de merit se acordã primilor 2 studenţi. 

Celelalte au rãmas la fel. Mai este o problemã cu una din studentele care nu şi-a luat toate 
examenele în anul universitar trecut. Mai este o propunere cuantumul lunar al bursei, 
alocaţiei bãneşti sa fie de 300 lei/lunã, deci sã mãrim de la 250 lei la 300 lei. 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
 Este un amendament, da? 
 Pugna Alexandru: - consilier – 
 Da, e un amendament. 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
 Da am înţeles este în regulã. Vã rog sã consemnaţi. 
 Preşedintele Comisiei economice, domnul Vlad Anton. 

Vlad Anton: - consilier – 
 Domnule preşedinte, domnilor colegi şi Comisia economicã, a ajuns parcã la 
înţelegere cu ceilalţi, la aceleaşi concluzii. Deci am hotãrât sã nu intre nimeni în criteriile care 
au fost deja punctate şi respectiv sã nu adãugãm alte criterii, deci pentru bursele de merit, 
primele douã poziţii: Morar Marius Tudor şi Gyenge Ibolya Edith, având cele mai mari 
punctaje. De asemenea s-a propus şi s-a aprobat ca amendament, mãrirea de la 250 lei/lunã 
la 300 lei/lunã. Cu aceste precizãri s-a votat în unanimitate.  

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
 Vã rog sã consemnaţi şi amendamentul Comisiei economice, cu majorarea 
cuantumului. Mulţumesc domnule preşedinte. 
 Pe cale de consecinţã trecem la procedura de vot în cabine. 
 Gheorghe Marinescu: - consilier judeţean – 
 Aş fi avut o întrebare eu domnule preşedinte. 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
 Poftiţi domnule coleg.  

 Gheorghe Marinescu: - consilier judeţean – 
La Morar Marius, vãd cã este înscris la Manchester în Anglia. E prima datã când 

facem acest lucru şi cred cã ar trebui sã fim atenţi la o astfel de alocare pentru cã îmi aduc 
aminte cã au fost foarte multe solicitãri de la oameni îşi fac doctorate prin strãinãtate, pentru 
astfel de burse. Regulamentul care a fost amendat de mai multe ori nu cred ca are o 
precizare de acest sens, sa susţinem o bursã înafara ţãrii. Nu am nimic împotrivã probabil cã 
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este un student eminent, unul capabil, dar ar trebui sã fim atenţi pentru cã vom avea şi alte 
solicitãri de acum încolo, creem precedente.  

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Mulţumesc, domnule Marinescu. Dacã nu este prevedere expresã în Regulament, cã 

este student în România sau cã este student în strãinãtate, considerãm cã prevederea este 
corectã, legalã şi sper sã nu fie consecinţe secundare. Domnule consilier Marc Vasile. 

Vasile Marc: - consilier – 
Domnule preşedinte, stimaţi colegi, acesta este un elev merituos al judeţului nostru. 

Dacã el a avut şansa sã fie şcolarizat, în Anglia sau în America, e anul I de facultate, noi 
trebuie sã fim mândrii de acest lucru. De ce sã-l împiedicãm sã nu ia bursã? Este elevul 
nostru al judeţului Bistriţa-Nãsãud, un elev de excepţie şi ar fi pãcat sã-l împiedicãm. 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Nu am reţinut ca un semnal cã am împiedica, a fost un semnal sã respectãm 

Regulamentul şi suntem obligaţi. Pânã la urmã consemnarea şi exprimarea domnului 
Marinescu este corectã. Dacã mai este cineva? Dacã nu trecem la vot. 

 
* 

Domnul secretar al judeţului Iosif Redl nominalizeazã consilierii în ordine alfabeticã 
pentru a veni sã-şi exprime votul pentru primele douã proiecte de pe ordinea de zi. 

 
* 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Stimaţi colegi, vã rog puţinã linişte sã auzim rezultatul votului. 
Moldovan Andrei Valentin: - consilier judeţean – 
Rezultatul votului pentru Proiectul de Hotãrâre privind numirea preşedintelui 

Comisiei de evaluare a persoanelor cu handicap pentru adulţi este urmãtorul: 
- 30 voturi exprimate 
- 30 voturi valabil exprimate 
- 26 voturi pentru persoana propusã 
- 3 împotrivã 
- 1 abţinere 
Rezultatul votului pentru Proiectul de Hotãrâre privind desemnarea beneficiarilor 

de burse şi alocaţii bãneşti acordate de Consiliul Judeţean Bistriţa-Nãsãud pentru anul 
universitar 2009-2010 este urmãtorul: 

- 30 voturi exprimate 
- Moraru Marius Tudor – 29 voturi valabil exprimate 
- 1 vot nul 
- 28 voturi pentru 
- 1 vot împotrivã 
- Gyenge Ibolya Edith  
- 28 voturi pentru 
- 1 vot împotrivã 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Mulţumesc domnule preşedinte.  
Supun votului cele douã proiecte. Proiect de Hotãrâre privind numirea 

preşedintelui Comisiei de evaluare a persoanelor cu handicap pentru adulţi. 
Cine este pentru, împotrivã, abţineri? 
Cu unanimitate de voturi pentru s-a aprobat.  
 

* 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Cu amendamentul pe care cele douã comisii l-au precizat, Proiectul de Hotãrâre 

privind desemnarea beneficiarilor de burse şi alocaţii bãneşti acordate de Consiliul 
Judeţean Bistriţa-Nãsãud pentru anul universitar 2009-2010. 

Cine este pentru, împotrivã, abţineri? 
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Cu unanimitate de voturi pentru s-a aprobat.  
 

* 
 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Mergem mai departe Proiect de Hotãrâre privind însuşirea modificãrii Hotãrârii 

Guvernului nr.905/2002 cu privire la atestarea domeniului public al judeţului Bistriţa-
Nãsãud, precum şi a municipiului, oraşelor şi comunelor din judeţul Bistriţa-Nãsãud. 
Comisia de administraţie domnule preşedinte Şomlea Vasile. 
  

Vasile Şomlea: - consilier – 
Aviz favorabil din partea Comisiei de administraţie. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Mulţumesc. Comisia de urbanism domnul Popescu Grigore Dorin. 
Popescu Grigore Dorin: - consilier – 
Aviz favorabil. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Mulţumesc. Înscrieri la cuvânt? Nu sunt atunci supun votului Proiectul de Hotãrâre. 
Cine este pentru, împotrivã, abţineri? 
Cu unanimitate de voturi pentru s-a aprobat. 
 

* 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Proiect de Hotãrâre privind Acordul de Parteneriat între Consiliul Judeţean 

Bistriţa-Nãsãud, prin Direcţia Generalã de Asistenţã Socialã şi Protecţia Copilului 
Bistriţa-Nãsãud şi Asociaţia “Autism Europa” Bistriţa. Avizul Comisiei de administraţie, 
vã rog domnule preşedinte. 

Vasile Şomlea: - consilier – 
Comisiei de administraţie a acordat aviz favorabil şi a salutat aceastã iniţiativã pe care 

Consiliul Judeţean a luat-o. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Comisia de culturã domnule preşedinte Pugna Alexandru? 

 Pugna Alexandru: - consilier – 
Domnule preşedinte comisia a apreciat şi a considerat oportun şi legal acest proiect 

de Hotãrâre şi a acordat în unanimitate aviz favorabil. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Mulţumesc. Domnule preşedinte al Comisiei economice, Vlad Anton. 
Vlad Anton: - consilier – 
Aviz favorabil. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Mulţumesc, domnule preşedinte. Înscrieri la cuvânt? 
Nu sunt atunci supun votului Proiectul de Hotãrâre. 
Cine este pentru, împotrivã, abţineri? 
Cu unanimitate de voturi pentru s-a aprobat. 
 

* 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Proiect de Hotãrâre privind înfiinţarea Camerei Agricole Judeţene Bistriţa-

Nãsãud. Avizul Comisiei de administraţie. 
Vasile Şomlea: - consilier – 
În cadrul Comisiei de administraţie a apãrut un amendament referitor la Proiectul de 

Hotãrâre şi anume solicitarea, sigur într-o perioadã urmãtoare, prin intermediul iniţierii unui 
Proiect de Hotãrâre şi anume propunerea schimbãrii Regulamentului, a adãugãrii termenului 
de „agriculturã”, la titulatura Comisiei de administraţie şi probleme juridice. În rest avizul a 
fost favorabil.  
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Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Asta trebuie sã facem în regulament. O sã facem un Proiect de Hotãrâre mai vedem 

ce modificãri trebuie sã facem, dacã este cazul sã le facem şi atunci schimbãm titulatura. 
Domnule preşedinte al Comisiei economice domnul Vlad Anton. 

Vlad Anton: - consilier – 
Aviz favorabil. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Vã mulţumesc. Înscrieri la cuvânt? 
Nu sunt atunci supun votului Proiectul de Hotãrâre. 
Cine este pentru, împotrivã, abţineri? 
Cu unanimitate de voturi pentru s-a aprobat. 

 
* 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Mergem mai departe, Proiect de Hotãrâre pentru aprobarea modificãrii anexei nr. 

2 la Hotãrârea Consiliului Judeţean Bistriţa-Nãsãud nr.92/2009 privind aprobarea 
organigramei, statului de funcţii şi Regulamentului de organizare şi funcţionare pentru 
Direcţia Generalã de Asistenţã Socialã şi Protecţia Copilului Bistriţa-Nãsãud. Avizul 
comisiei de administraţie. 

Vasile Şomlea: - consilier – 
Vot unanim, domnule preşedinte. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Vã mulţumesc. Avizul Comisiei economice, domnule preşedinte. 
Vlad Anton: - consilier – 
Aviz favorabil. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Vã mulţumesc domnule preşedinte. Înscrieri la cuvânt stimaţi colegi.  
Nu sunt atunci supun votului. 
Cine este pentru, împotrivã, abţineri? 
Cu unanimitate de voturi pentru s-a aprobat. 
 

* 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Trecem la suplimentarea Ordinii de zi, care va deveni Proiectul nr. 7, Proiect de 

Hotărâre privind solicitarea trecerii Palatului Administrativ din administrarea Instituţiei 
Prefectului Bistriţa-Nãsãud, în administrarea Consiliului Judeţean Bistriţa-Nãsãud. Rog 
avizul comisiei de administraţie. 

Vasile Şomlea: - consilier – 
Aviz favorabil în ananimitate. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Avizul Comisiei de culturã, domnule Pugna Alexandru. 
Pugna Alexandru: - consilier – 
Aviz favorabil, domnule preşedinte. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Mulţumesc. Avizul Comisiei economice. 
Vlad Anton: - consilier – 
Aviz favorabil. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Mulţumesc domnule Anton Vlad. Preşedintele Comisiei de urbanism domnule 

Popescu? 
Popescu Grigore Dorin: - consilier – 
Aviz favorabil. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Înscrieri la cuvânt dacã doriţi?  
Dacã totul e clar supun votului. 
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Cine este pentru, împotrivã, abţineri? 
Cu 1 vot împotrivã (Pop Gheorghe) şi 29 voturi pentru s-a aprobat. 
 

* 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Proiect de Hotãrâre privind aprobarea modificãrii Regulamentului de organizare 

şi funcţionare a aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Bistriţa-Nãsãud. 
Avizul Comisiei de administraţie? 

Vasile Şomlea: - consilier – 
Aviz favorabil în ananimitate. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Mulţumesc. Avizul Comisiei economice, domnule Vlad Anton? 
Vlad Anton: - consilier – 
Aviz favorabil. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Mulţumesc domnule Anton Vlad. Avizul Comisiei de urbanism? 
Popescu Grigore Dorin: - consilier – 
Aviz favorabil. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Vã mulţumesc domnule preşedinte. Înscrieri la cuvânt stimaţi colegi.  
Nu sunt atunci supun votului. 
Cine este pentru, împotrivã, abţineri? 
Cu unanimitate de voturi pentru s-a aprobat. 
 

* 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Trecem la ultimul punct Proiect de Hotãrâre privind completarea anexei la 

Hotãrârea Consiliului Judeţean nr. 85 din iulie 2009 pentru aprobarea “Listei 
proiectelor prioritare” propuse în vederea acordãrii de fonduri de la bugetul de stat 
prin bugetul Ministerului Internelor şi Reformei Administrative. 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Mulţumesc. Avizul Comisiei economice, domnule Vlad Anton? 
Vlad Anton: - consilier – 
Aviz favorabil. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Mulţumesc domnule Anton Vlad. Avizul Comisiei de urbanism? 
Popescu Grigore Dorin: - consilier – 
Aviz favorabil 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Vã mulţumesc domnule preşedinte. Înscrieri la cuvânt? 
Nu sunt atunci supun votului. 
Cine este pentru, împotrivã, abţineri? 
Cu unanimitate de voturi pentru s-a aprobat. 
Vã mulţumesc stimaţi colegi. 

 
Ordinea de zi fiind epuizatã declar şedinţa închisã. 
Drept pentru care, se încheie prezentul proces-verbal. 

 
PREŞEDINTE      SECRETARUL JUDEŢULUI 

   Rusu Liviu-Mihai            Iosif Redl 
 
 
Întocmit Rãscol Maria 


